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De Transportfiets is een uitgave van Fietsersbond, afdeling Capelle a/d IJssel 
en verschijnt minimaal 2 x per jaar. Het wordt aan de Capelse leden 
verzonden als krantje of in de digitale versie. Wilt u zich aan- of afmelden 
voor de digitale Transportfiets stuur dan een e-mail 
naar capelleadijssel@fietsersbond.nl  
 

Contactadres:   Website: capelle.fietsersbond.nl     

Enno van Waardenberg  E-mail:   capelleadijssel@fietsersbond.nl   

Boeroestraat 11     

2905 SJ Capelle a/d IJssel   

Tel. 010 - 450 31 84   

 
Aan dit nummer werkten mee:  
Jos Jacobs, Marco Rorai, en Enno van Waardenberg. 
 
Foto´s zijn van Fietsersbond Capelle a/d IJssel. 
 
De Fietsersbond komt op voor de belangen van fietsers in Nederland en zet 
zich in voor meer en betere mogelijkheden om te fietsen.  

 

Klachtentelefoons: 
Voor het indienen van klachten over slecht wegdek, onderhoud, kapotte  
straatverlichting en dergelijke kunt u bellen met onderstaande nummers 
 
Capelle a/d IJssel:        14010 voor bestrating, kuilen, gaten e.d. 
Zuidplas:        0180-330300 voor alle klachten 
Rotterdam:        14010 voor alle klachten 

Problemen met de openbare verlichting kunt u melden bij Nobralux via  
0411-440401 (24 uur per dag bereikbaar). Geef de straatnaam en 
lichtmastnummer door, (dit staat op iedere lantaarnpaal).  
   
Plaatselijke meldpunten voor fietsers:  
Wil je iets melden over de fietsvoorzieningen in jouw gemeente? Gebruik dan                                            
Verbeter de Buurt, Buiten Beter of ga naar de website van je gemeente en zoek 
op ‘Melding openbare ruimte’. 

Schade en fouten bij bewegwijzering van ANWB: 

https://www.bewegwijzeringsdienst.nl/  

 

Drukker: Imago Prints; Fotografie op het voorblad: Fietsersbond Capelle  

 

mailto:capelleadijssel@fietsersbond.nl
http://capelle.fietsersbond.nl/
mailto:capelleadijssel@fietsersbond.nl
https://www.verbeterdebuurt.nl/
https://www.buitenbeter.nl/
https://www.bewegwijzeringsdienst.nl/
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Voorwoord 
 

Beste leden, we hadden een mooie zomer, het was vaak prachtig weer om te 

fietsen en zelfs nog in de herfstmaanden. De afgelopen weken kregen we te 

maken met de winterkou tot groot plezier van schaatsliefhebbers. Voor de 

fietsers en voetgangers gold dat minder vanwege de gladde paden. Het KNMI 

waarschuwde niet voor niets want er vonden valpartijen plaats in het hele 

land. Ook in Capelle werd er geglibberd. 
 

Over de winter gesproken. Dit is de wintereditie van ‘de Transportfiets’. Als lid 

van de Fietsersbond krijgen Capelse leden dit blad twee keer per jaar. Daarin 

informeren wij de leden over wat wij doen, hoe wij opkomen voor de belangen 

van de fietser, volgens de ideologie van de landelijke Fietsersbond en wat wij in 

Capelle hebben bereikt. Daar waren wij na ons lange actieve lidmaatschap zelf 

wel benieuwd naar en haalden onze archiefdoos eens tevoorschijn met daarin 

alle edities die wij hebben gemaakt. Na zorgvuldig tellen kwamen we uit bij 96 

exemplaren. We stopten destijds met de nummering. Vanaf nu pakken we dat 

weer op met deze 97e editie. Dus we zijn aardig op weg naar de honderd.   

 

Enkele leden hebben zich onlangs aangeboden om ons te helpen met het 

bezorgen van deze krantjes. Dat wordt uiteraard door ons prijs gesteld. Zo 

kregen we eerder hulp bij het inventariseren en fotograferen van de paaltjes 

en bromfietspaden. Het is goed om te weten dat we er niet alleen voor staan. 

We zijn altijd blij met wat ondersteuning. Zie daarvoor ook onze oproep in deze 

uitgave. Het is mooi om te melden dat er per 1 december honderd leden in 

Capelle zijn volgens de laatste ledentelling.  

 

 

Enno van Waardenberg 

 

 

Wij wensen iedereen een 

voorspoedig Nieuwjaar toe.   
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Begroting gemeente Capelle aan den IJssel 2023 

Over het algemeen is een begroting niet het meest spannende deel van het 

beleid van de gemeente. Maar helaas is het wel heel belangrijk voor de 

uitvoering van dat beleid. 

Wij hebben de moed gevat om de begroting van onze gemeente voor het 

komend jaar door te spitten op de onderdelen die betrekking hebben op de 

fiets. Op het eerste gezicht ziet het er vrij gunstig uit voor de fietser. We lichten 

een aantal punten uit. 

- Verbeteren van de verkeersveiligheid door middel van het aanpassen van 

fietsoversteekplaatsen, het plaatsen van rotondes en kruispuntplateaus en het 

verbeteren van de veiligheid rondom schoolzones. Met name op dat laatste 

punt hameren wij herhaaldelijk bij onze overleggen met de gemeente. Daarbij 

wijzen we op de maatregelen die diverse gemeenten hebben getroffen, 

namelijk afsluiten van wegen rondom scholen tijdens het aan-en uitgaan. 

- Het plaatsen van waarschuwingsinstallaties, verkeersregelautomaten en 

diverse extra voorzieningen ter voorbereiding van het rijden van de ParkShuttle 

in gemengd verkeer, voornamelijk om de veiligheid van fietsers te bevorderen. 

Daarbij wordt gedacht aan het aanpassen van fietsoversteken, het plaatsen van 

slagbomen en het inzetten van verkeersregelaars. 

- Voor het MIRT (Meerjarenprogramma Infrastructuur Ruimte en Transport) 

voor het Algeracorridor wordt samen met andere regionale overheden € 68 

miljoen uitgetrokken, waarvan Capelle € 8 miljoen voor haar rekening neemt. 

Uiteraard is het grootste deel bestemd voor een betere doorstroming van het 

autoverkeer (denk aan de tunnel bij het Capelseplein), maar gelukkig wordt er 

ook aan de fiets gedacht  

- Tot onze spijt wordt er ook geïnvesteerd in de deelfiets-en scooter. Wij 

hebben duidelijk te kennen gegeven dat wij daar helemaal niet blij mee zijn. Al 

enige tijd is het resultaat van de invoering van deze voertuigen overal te zien: 

staand of omgegooid op trottoirs en fietspaden in tunnels en in bermen. Het is 

niet voor niets dat in diverse grote steden men gestopt is met deze ondingen. 

Volgens het laatste nieuws is het deelscooterexperiment nu gestopt!  

- Evenals veel andere gemeenten gaat Capelle gelukkig inventariseren op welke 

gebiedsontsluitingswegen de snelheid omlaag kan van 50 naar 30 km per uur.  
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Dit moet afgestemd worden met hulpdiensten en openbaar vervoer, in 

verband met de fysieke obstakels die aangebracht moeten worden. Dat vinden 

wij begrijpelijk, maar naar ons idee is duidelijkheid het allerbelangrijkste in het 

verkeer. Wij hebben steeds aangedragen dat naast het centrum een grote zone 

daaromheen 30 km zone zou moeten worden en niet een straat wel en de 

andere niet. En daarnaast is handhaving heel belangrijk. 

- In het kader van het meerjarenplan voor verkeer zal het Fietsplan 2010-2020 

“Slim op de Fiets” (dat wij een uitstekend plan vonden) geëvalueerd worden 

voor het opstellen van het nieuwe fietsbeleid vanaf 2023, hetgeen wij rijkelijk 

laat vinden. 

- Tot onze verbazing en ook vreugde wordt eindelijk de uitspraak gedaan: “Wij 

willen het fietsgebruik in Capelle stimuleren en de verkeersveiligheid op de 

fietspaden (en wij hopen ook daarbuiten) verbeteren. Meer fietsgebruik sluit 

aan op duurzaamheidsdoelen en is daarnaast goed voor de doorstroming van 

het autoverkeer (sic!). Daarom asfalteren wij (veelgebruikte) fietspaden die nu 

nog voorzien zijn van tegelverharding.” 

- Ook worden –waar mogelijk- fietspaden verbreed, gelet op de toename van 

het aantal fietsers en andere gebruikers van fietspaden. En worden zoveel 

mogelijk fietspaaltjes weggehaald, in samenwerking met onder andere de 

Fietsersbond. Ons uitvoerig rapport met inventarisatie hierover heeft resultaat 

opgeleverd! 

- Tenslotte worden nog enkele specifieke knelpunten uitgelicht, onder andere 

de kruising Pelikaanweg-Reigerlaan, ter hoogte van de fietsbrug. Eveneens een 

onderwerp door ons aangedragen, zoals zij ook vermelden. 

 

Al met al zijn we met deze intenties heel blij, zoals wij dat ook waren met het 

Fietsplan 2010-2020 “Slim op de Fiets”. Wij hopen van harte dat deze plannen 

zoveel mogelijk geconcretiseerd worden, want aan de financiën zal het niet 

liggen. Er wordt door de landelijke overheid op allerlei fronten geld naar de 

lagere overheden doorgesluisd ten behoeve van de fiets. Capelle dient meer 

ambtenaren zowel op het gebied van beleid als uitvoering in te zetten. Én om 

politieke wil; wat dat laatste betreft zijn we hoopvol, want de 

verkeerswethouder is van D’66.                                                                                                      

                                                                            
Marco Rorai       
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Paaltjes op fietspaden  

  
Afgelopen voorjaar hebben we alweer de derde versie van ons Paaltjesrapport 

opgeleverd en aan de gemeente, politieke partijen en anderen toegestuurd. 

Daarin concludeerden we dat sinds de eerste versie uit 2017 het aantal paaltjes 

en andere obstakels van toen 121 met 7 erbij en 28 eraf intussen tot 100 was 

verminderd. Tevens hadden we een shortlist opgesteld met makkelijk op te 

ruimen paaltjes e.d. Na gesprekken met de gemeente, en mede door wat druk 

van enkele gemeenteraadsleden is die lijst uiteindelijk voor een groot deel 

gerealiseerd, en is er zicht op dat tijdens werkzaamheden op 5 locaties ook 

daar de paaltjes verdwijnen. Totaal zijn dat 31 locaties zodat de tussenstand nu 

op 69 overgebleven paaltjes en obstakels staat. We hebben de gemeente een 

complimentje gegeven, en realiseren ons dat er helaas op een aantal locaties 

paaltjes noodzakelijk zijn. Die moeten echter wel op een duidelijke manier 

gemarkeerd worden en flexibel worden uitgevoerd zodat fietsers er bij 

onverhoopte botsing veel minder ernstig gewond zullen raken. Er is dus nog 

heel wat werk te doen!  

 

Jos Jacobs 

 Fietspaden naar Hitland: nu dus zónder paaltjes!  
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Gesprek met wethouder Rik van Woudenberg  
 

Het afgelopen jaar gingen wij in gesprek met de intussen naar Rotterdam 

vertrokken wethouder van Verkeer, Maarten Struijvenberg (Leefbaar).  

In november hebben we kennis gemaakt met zijn opvolger, Rik Van 

Woudenberg (D ’66). Hiervoor was hij wethouder in Zuidplas (2014-2018) en 

Leiderdorp (2018-2021). Vanuit die partij is er streven naar duurzaamheid en 

verbetering van de positie voor de fiets.  

 

Hoewel tijdens het overleg met de beide wethouders ongeveer dezelfde 

onderwerpen zijn besproken hoopten wij op andere ideeën van de nieuwe 

wethouder. Ook nu zijn er geen toezeggingen gedaan. Het is wel positief dat de 

wethouder binnenkort graag met ons een grote ronde door Capelle wil fietsen 

om allerlei fietsvoorzieningen te gaan bekijken. Dat gaan wij zeker organiseren. 

Tijdens de fietstocht willen wij fietsen langs diverse fietsknelpunten, maar ook 

langs verbeteringen voor de fietser. We zullen voorbeelden laten zien van 

slechte paden en waar behoefte is aan nieuwe fietspaden. 

Tijdens ons gesprek met de wethouder hebben wij hem de Fietsvisie van 

Fietsersbond Capelle aangeboden. Verder spraken wij over de toename van 

het fietsverkeer, 30-km zones, obstakels en paaltjes, stallingen, fietswrakken, 

deelscooters, bromfietspaden, verbreding van fietspaden, doorfietsroutes, 

afstelling van stoplichten, enz. Dat zijn allerlei onderwerpen die wij ook willen 

toelichten en laten zien tijdens onze komende fietstocht met de wethouder.  

 

(Enno van Waardenberg) 
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Doorfietsroutes 

De afgelopen jaren hebben we in ons afdelingsblad diverse keren geschreven 

over de snelfietsroutes waar we in Capelle mee te maken zullen krijgen. Ja 

“zullen krijgen”, want tot op heden is er nog geen enkel zicht op concrete 

uitvoering van deze plannen. Overigens is de naam “snelfietsroutes” al enige 

tijd niet meer in gebruik. In plaats daarvan zeggen we nu “doorfietsroutes”. Dit 

omdat bij veel mensen het idee bestaat dat met “snelfietsroutes” een soort 

vierbaans autoweg wordt bedoeld die voor hun deur zou worden aangelegd. 

Dit waandenkbeeld heeft in Moordrecht tot heftige reacties geleid, onder meer 

bij de bewoners langs de West- en Oost-Ringdijk. Ook in Capelle is heftig 

gereageerd op plannen om tussen de Algerabrug en Capelsebrug, o.a. langs de 

Sibeliusweg het fietspad om te vormen tot een doorfietsroute. 

Al deze ophef is werkelijk absoluut niet nodig, want wat er in feite gebeurt is 

dat de bestaande fietspaden gestroomlijnd zullen worden, zodat fietsers met 

minder hindernissen door kunnen rijden. Dat betekent dat er bochten 

afgevlakt worden, voorrangsregelingen aangepast worden, de fietspaden 

comfortabel en breder gemaakt worden etc. Het worden absoluut geen 

racebanen, ze worden alleen aantrekkelijker gemaakt om meer mensen op de 

fiets te krijgen. Waardoor natuurlijk weer de auto’s door kunnen rijden. 

In Capelle hebben we te maken met twee doorfietsroutes. Tussen Rotterdam 

en Gouda zal een stukje over de ’s Gravenweg in Capelle lopen en tussen 

Krimpen aan den IJssel en Capelse Brug komt er eentje, die daar aantakt op de 

doorfietsroute Gouda-Rotterdam. De eerstgenoemde loopt heel veel 

vertraging op door de ongelooflijk trage werkzaamheden aan diverse leidingen 

onder de ’s-Gravenweg, die naar mijn gevoel al jaren duren. Waarbij we ook 

nog eens als fietsers heel lang over de tijdelijke klinkers moeten fietsen. 

De doorfietsroute vanuit Krimpen is zeer vertraagd door de weerstand van 

bewoners (zie boven) en de daaruit volgende politieke discussie. Gelukkig dat 

de Metropoolregio Rotterdam-Den Haag, die het grootste deel financiert, de 

betrokken gemeenten enigszins aanspoort, anders zou er nooit iets van komen. 

Helaas hebben we geen enkele tijdlijn van onze gemeente gekregen tot nu toe.                                                                                  

 

Marco Rorai 
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Oeververbindingen/Algeracorridor 
 

Onlangs is door het Bestuurlijk Overleg dat gaat over de problematiek van de 
oeververbindingen in de regio besloten om te kiezen voor het alternatief 1B 
(van de 4 voorliggende keuzes). Niet geheel toevallig was dit ook de keuze van 
de gemeentes Capelle- en Krimpen aan den IJssel die terecht een vinger in de 
pap hebben. Deze keuze houdt onder andere in dat er een nieuwe 
oeververbinding komt vanaf de Nesserdijk in Rotterdam naar Feijenoord. Maar 
belangrijker voor Capelle is de aanpassing van de Algeracorridor, grofweg vanaf 
het Kralingseplein tot aan de nieuwe Grote Kruising in Krimpen aan den IJssel.  

    
In het conceptdocument van maart 2022 stonden daarover 4 maatregelen.  
Ten eerste het besluit om de oversteek van fietsers vanaf de IJsselmondselaan 

naar Fascinatio op te heffen om de doorstroming van de auto’s op de Abram 

van Rijckevorselweg te faciliteren, en de fietsers via een nogal onlogische route 

naar de tunnel bij Capelsebrug om te leiden, een verslechtering dus voor 

fietsers. Hier gaan we nog over in verzet, maar de uitkomst ligt wel zo goed als 

vast.  

Ten tweede wordt de rotonde van het Capelseplein omgevormd tot een 

kruising met tunnels die de doorstroming tussen Krimpen en Rotterdam moet 

verbeteren. Tevens komt er een fietstunnel vanaf het pad paralellel aan de 

Algeraweg onder de Abram van Rijckevorselweg richting de 's-Gravenweg, daar 

waar nu met stoplichten wordt overgestoken.  

Dit is in ieder geval een hele verbetering.  

Ten derde zal de Algeraweg volledig worden ontkoppeld van de Ketensedijk en 

Nijverheidsstraat, terwijl de wisselstrook op de brug bereikbaar wordt van en 

naar de Algeraweg. Fietsers gaan de extra lus met een tunneltje passeren. 

Groot bezwaar hierbij vinden we de krap bemeten driesprong voor fietsers 

tussen de dan twee fietstunneltjes, en bovendien pleiten we al jaren voor 

verbreding van het bestaande fietstunneltje onder de Algeraweg.                     
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Ook hier zullen we dus aanpassingen bepleiten. Tenslotte wordt nog wat aan 

de Grote Kruising in Krimpen a/d IJssel gesleuteld, helaas is een eventuele 

tunnel die de nu prachtige doorfietsroute naar Krimpen aan de Lek nog verder 

zou verbeteren van de baan. Ergens in het voorjaar is weer de mogelijkheid om 

een zienswijze in te dienen, en dat zullen we dan ook zeker doen. 

 

        Jos Jacobs 

         
        De maatregelen op het Capelseplein 

         
        De maatregelen bij de Algerabrug  
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Halvering verkeersslachtoffers  
 

De inhoud van dit bewerkte artikel komt uit de maandelijkse nieuwsbrief van 

het CROW-Fietsberaad.  

 

Een halvering van het aantal verkeersslachtoffers in 2030 (ambitie van de 

regering) ligt – ook met extra maatregelen – buiten bereik. De meeste winst 

kan worden verwacht als het fietsverkeer veiliger wordt gemaakt.  

Met deze en andere extra maatregelen is een forse reductie van het aantal 

ernstig gewonden wel mogelijk, maar van halvering is geen sprake.  

  

Dit zegt de SWOV In het rapport De Staat van de Verkeersveiligheid in 

Nederland 2022 waarin in twee scenario’s prognoses zijn gemaakt over hoe de 

slachtofferaantallen zich tot 2030 zullen ontwikkelen.  

 

Het eerste scenario gaat ervanuit dat de daling in het aantal 

verkeersslachtoffers tijdens de coronajaren voor een blijvende verbetering van 

de verkeersveiligheid hebben gezorgd, onder andere door de verminderde 

mobiliteit. In het tweede scenario wordt uitgegaan van een tijdelijk effect van 

de coronajaren en zal de verkeersveiligheid zich in de komende jaren weer 

ontwikkelen als vóór corona.  

 

Bij een blijvend coronaeffect laat de prognose een lichte daling van het aantal 

verkeersdoden in 2030 zien, het aantal ernstig verkeersgewonden stijgt fors. 

Als het effect van corona tijdelijk blijkt te zijn, verwacht SWOV dat het aantal 

verkeersdoden zal stijgen naar 810 in 2030. En ook hier valt een forse stijging 

te verwachten in het aantal ernstig verkeersgewonden naar 9.500.  
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Effect van extra maatregelen  

 

SWOV heeft vervolgens van een reeks maatregelen doorgerekend welk effect 

ervan mag worden verwacht.  

De grootste slachtofferbesparingen worden verwacht door het fietsverkeer 

veiliger te maken met veilige fietsvoorzieningen (aantal verkeersdoden daalt 

30-50 op jaarbasis) en 'massale' helmdracht - al dan niet vrijwillig - door de 

fietsers. Als de helft een helm zou dragen, scheelt dat 50 verkeersdoden en 

800-900 ernstig verkeersgewonden. Als iedereen een helm zou dragen scheelt 

dat 100-110 verkeersdoden en 1700-1900 ernstig verkeersgewonden.  

De Fietsersbond twijfelt al jaren over de effectiviteit van het (verplicht) dragen 

van een fietshelm. De volgende argumenten worden aangedragen.  

 

De verplichting een helm te dragen zal tot gevolg hebben dat veel mensen niet 

meer gaan fietsen, omdat ze uit diverse overwegingen geen helm willen 

dragen. Minder fietsen leidt tot verslechtering van de gezondheid. De vraag is 

weegt dit op tegen het te voorkomen hoofdletsel?  

 

Een ander argument is dat een helm wel een letsel aan de schedel kan 

voorkomen, maar niet het schokken van de hersenen.  

 

Tenslotte geeft een helm een vals gevoel van veiligheid, voor zowel de drager 

als de medeweggebruikers: het dragen van een helm verhoogt het nemen van 

meer risico’s.  

 

Andere kansrijke maatregelen zijn o.a. invoering van 30 km/uur binnen de 

bebouwde kom en veilige inrichting van N-wegen en invoering van dwingende 

Intelligente Snelheidsassistentie (ISA).   

 

Vooral op de invoering van de 30 km/uur dringen wij al jaren aan bij de 

gemeente Capelle, en op de handhaving daarvan.  
  

  

Bron: CROW-Fietsberaad 
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Afsluiting Rivium Boulevard  
  

Zoals wellicht bekend heeft de gemeente grootse plannen met de ontwikkeling 

van Rivium van bedrijfsterrein tot woonwijk waarbij de auto eens niet wordt 

aangemoedigd, maar daarentegen zwaar wordt ingezet op ontsluiting met OV, 

fiets en lopen. Iets waar we natuurlijk helemaal achter staan. Aangezien 

onlangs ook een forse subsidie van grofweg 40 miljoen is binnengehaald om 

versneld maatregelen te kunnen nemen om dat te kunnen bereiken gaan we 

ervan uit dat een en ander ook daadwerkelijk wordt uitgevoerd. De plannen 

zijn er al langer, onder andere wil men de doorstroming van autoverkeer 

ontmoedigen door een knip aan te brengen in de Rivium Boulevard (niet voor 

fietsers dus). Daarom is vrij plotsklap besloten als proef alvast te inventariseren 

hoe het autoverkeer gaat rijden, met en zonder knip. Ook wij moesten dat uit 

de krant vernemen. Het toch al niet ideaal vormgegeven fietspad langs de 

Rivium 1e straat richting de Van Brienenoordbrug werd daardoor gevaarlijker 

bij de oversteek met Rivium Quadrant wegens slecht zicht van fietsers op de 

kruisende weg en omgekeerd, dit wegens de aanwezige wal en hoog 

struikgewas. Vooral natuurlijk tijdens de spitstijden. Diverse leden hebben hun 

klachten hierover met ons gedeeld. Na mailverkeer met de betrokken 

ambtenaar is onder andere extra bebording, markering op de weg, en 

snoeiwerk aangekondigd. Al met al lapmiddelen, waarschijnlijk rekent men zich 

rijk met de geplande verlegging van het fietspad naar de zuidzijde van de 

Rivium 1e straat. Helaas verwachten wij dat dat nog wel enige jaren gaat uren.   

                                                                                                                        

Jos Jacobs 

  

De kruising met het Rivium Quadrant.  
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Dansende tegels zijn een ergernis op fietspaden in Capelle 
 

Veel fietspaden liggen er nog steeds niet goed niet bij. Vooral de tegelpaden 

zijn ergerlijk om erover te fietsen. Wat er ook aan wordt gedaan, het helpt 

gewoon niet voldoende.  Er ontstaat ruimte tussen de tegels waardoor ze gaan 

bewegen. Fietsers hebben in de zomer al last van “dansende” tegels, en zelfs 

nu midden in de winter klappen de tegels nog omhoog. Eigenlijk hoort het 

standaard te zijn om aandacht te besteden aan de ondergrond van de 

fietspaden bij de herstelwerkzaamheden. Wij hebben wel een klusje voor de 

gemeente in het nieuwe jaar. Wij hebben voor de wegbeheerder al foto’s van 

diverse locaties al gemaakt. Zie hier de opsomming van de slechtste fietspaden.  

 

Schenkel: Prins Alexanderlaan (fietspad tussen ‘s-Gravenweg op Capels 

grondgebied tot de grens met Rotterdam Alexander), Poortmolen, Bermweg, 

Golfbaanpad.   

Middelwatering: Fluiterlaan, Duikerlaan, Rivierweg, Meeuwensingel,  

Da Costasingel, PC Boutensingel, Schönberglaan (oostzijde van Blinkerttunnel). 

Oostgaarde: Atolpad, Oosterlengte (langs de Molukkenbuurt tot de Abram van 

Rijckevorselweg), De Linie, Westerlengte.  

Rivium: Rivium 1e straat, Rivium Boulevard.  

Schollevaar: Ernst Barlachrade.                                                       

                                                                                             Enno van Waardenberg 
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Oproep 
 

Beste Capelse leden, opnieuw willen we een dringende oproep doen om de 

gelederen van ons bestuur te komen versterken. We hebben de geboorte van 

de Fietsersbond halverwege de jaren '70 meegemaakt (ENWB, ENFB, 

Fietsersbond) en zijn meegegroeid met de club.  

We hebben echt nieuw bloed héél erg nodig om de continuïteit van de afdeling 

te verzekeren, de belangen van de fietsers te kunnen behartigen en het fietsen 

te blijven promoten. Je kunt daarbij denken aan actief fietsnieuws in de gaten 

houden en bespreken, websitebeheer (is makkelijker dan je denkt), contact 

met beleidsambtenaren of uitvoeringsambtenaren onderhouden, meeschrijven 

aan afdelingsblad, mee vergaderen (leuk voor onderling contact), meedoen 

met kortlopende acties zoals inventarisatie van bromfietspaden, enzovoorts. 

Momenteel zijn we bijvoorbeeld bezig met doorfietsroutes, paaltjes op 

fietspaden en oeververbindingen/Algeracorridor).  

Het werk valt heel erg mee, je kunt het je zo druk maken als je zelf wilt. We 

bepalen zelf welke initiatieven we nemen en welke acties we uitvoeren.  

Laat je niet afschrikken, als je meer informatie wilt hebben kunnen we 

vrijblijvend een afspraak maken bij je thuis, of bij iemand van ons.  

Mail of bel ons. 
 

Marco Rorai 

---------------------------------------------- 

 

KORT BERICHT. Bron: Volkskrant: Thomas de Boer, Groningen, 12-11-2022. 

 

Doembeeld 

Het is een doembeeld: als over enkele jaren het aantal wolven in Nederland is 

toegenomen, dan zal het beest mensen aanvallen. Tientallen fietsers, vooral 

kinderen en ouderen, zullen worden gedood en honderden gewond. Gelukkig 

is het een toekomstbeeld. Maar wacht eens, het is nu al zo. Alleen heet het 

beest niet wolf. Die heet automobilist.  
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Rapportage bromfietsen van het pad af   
 

Afgelopen weken zijn wij nog bezig geweest met de laatste details van onze 

inventarisatie van alle bromfietspaden in Capelle a/d IJssel. Dat gaat om de 

uniforme beschrijving per wijk op welke locaties de paden liggen met de 

bijbehorende genummerde foto’s. Na afronding van de overzichten willen wij 

er vaart achter zetten omdat wij in overleg met de gemeente zoveel mogelijk 

brommers van de paden af willen hebben. Er is al veel tijd in gaan zitten om 

ons document overzichtelijk te presenteren. Ons streven was om onze 

rapportage met advies in het najaar aan de gemeente aan te bieden. Hoewel 

nu met vertraging hopen we dus in januari een eerste stap te kunnen zetten. 

Zoals eerder door ons geschreven vindt de gemeente het prima dat wij dit als 

Fietsersbond voor hen in kaart gebracht hebben.  

 

Enno van Waardenberg 
 

 
Met actieve leden bromfietsborden fotograferen.  
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Fietswrakken 

 

Een fietswrak is een kapotte fiets. Bijvoorbeeld zijn de banden, de wielen krom 

lek of alleen het fietsframe staat nog in het rek. Fietswrakken houden 

stallingsplekken bezet en maken de omgeving rommelig. 

 

 
 

Vlak voordat Corona uitbrak hebben we ons beziggehouden met 

fietsparkeerplekken die ten onrechte worden bezet door fietswrakken en 

weesfietsen. Op zich is het beleid van de gemeente waterdicht, zelfs de 

juridische kwestie over de wettelijke basis is toen opgelost. Hoewel we 

sporadisch fietswrakken zien verdwijnen, zien we ook dat Handhaving, die deze 

fietsen moet markeren met een groene sticker en naderhand weghalen, daar 

heel wat steken laat vallen. Bijvoorbeeld bij de Koperwiek al meer dan een jaar, 

en zelfs voor het gemeentehuis staan een half jaar wrakken, zie de foto. Tijdens 

de pandemie hadden we daar nog wel begrip voor, maar intussen is het tijd 

voor (inhaal-)maatregelen. De hiervoor bedoelde app is veel te omslachtig, 

maar we hebben nu een rechtstreeks mailadres en willen volgend jaar zoveel 

mogelijk schrijnende gevallen gaan doorgeven. Hulp van u als vrijwilliger is 

daarbij meer dan welkom, we zullen daarover dus nader publiceren. 

 

Jos Jacobs 
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Olifantenpaadje bij het Dalpad 

 
Een olifantenpad ontstaat als fietsers en wandelaars een stuk van een route 

afsnijden op onverharde ondergrond.  

 

 
Zo, toch weer een olifantenpaadje gevonden. Deze keer dicht bij huis. Tussen 

de Dalenbuurt en Molukkenbuurt ligt het Dalpad. Ook hier is in de loop van de 

jaren het gras helemaal kaal gereden richting het voetgangersbruggetje. Tja,  

fietsers maken hier veel gebruik van het bruggetje tussen de twee buurten. En 

vanaf het bruggetje vanuit de Dalen rijd je lekker het pad op.Dit is weer een 

voorbeeld waaruit blijkt dat fietsers niet te sturen zijn. Zij willen een vloeiende 

route en houden niet van afstappen.   

 

Heb jij een olifantenpaadje in Capelle gezien?  

 

Stuur een foto met korte beschrijving van de locatie naar:  

capelleadijssel@fietsersbond.nl                                                                                                                  

 

                                                                                                       Enno van Waardenberg           

mailto:capelleadijssel@fietsersbond.nl
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Nieuwe fiets/voetgangersbruggen 
 

 Aan weerszijden van de Couwenhoekseweg is de gemeente bezig met het 

aanleggen van nieuwe betonnen bruggen voor het langzaam verkeer; richting 

de Hoeken en aan de andere zijde richting de Wiekslag. Voorheen waren dit 

houten bruggen en ruim voorzien van paaltjes om strooiwagens en dergelijke 

ervan af te houden. We nemen aan dat die paaltjes na ingebruikname 

(merendeels) niet terugkomen. Het fietsverkeer werd tot voor kort omgeleid 

via de aangelegde tijdelijke pontonbruggen met het advies ‘fietsers afstappen’. 

Gezien de gladheid deze winter was ook ons advies om daar extra voorzichtig 

te zijn!  Intussen zijn de bruggen al ver gevorderd.  

 

Jos Jacobs 

  

Tijdelijke voorziening en werkzaamheden tijdens de nieuwbouw.   
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Er wordt gefietst op de meest onmogelijke plekken. 

Deze foto is gemaakt in Zwitserland. (Foto: Jos Jacobs) 
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Fietsers voelen zich niet veilig in het donker 
 

Uit de nieuwsbrief van het Nieuwsberaad CROW van 20 december 2022 

 

“Negen van de tien fietsers voelen zich niet veilig in het donker. Van de 

mensen die aangeeft nooit in het donker te fietsen, zegt meer dan de helft dat 

te doen omdat zij zich onveilig voelen. 

 

Dit blijkt uit een enquête van de Fietsbond onder ruim 5000 fietsers. 

Fietsers geven aan zich in het donker het meest onveilig te voelen in het 

buitengebied (55%), in of rondom tunnels (49%), in parken zonder verlichting 

(48%) en in bosrijk gebied (43%). 

Ze zijn vooral bang om aangereden (56%) of om lastig gevallen te worden 

(vrouwen 74%, mannen 34%) tijdens hun fietsrit in het donker. 31% van de 

respondenten heeft wel eens te maken (gehad) met straatintimidatie op de 

fiets in het donker; vrouwen twee keer vaker dan mannen. 

Van de mensen die aangeeft nooit in het donker te fietsen, zegt 54% dat te 

doen omdat zij zich onveilig voelen. 12% van de respondenten geeft aan zich 

nooit onveilig te voelen tijdens een fietsrit in het donker. 

Fietsers nemen zelf ook maatregelen om zich prettiger te voelen voordat ze op 

de fiets stappen. Goede fietsverlichting (82%), sneller fietsen (32%) en samen 

fietsen of een andere route nemen (beide 28%) zijn de belangrijkste 

maatregelen. Daarnaast grijpt de jongere leeftijdscategorie vaker naar de 

telefoon om zich veiliger te voelen, door een appje te sturen voor of na het 

fietsen of iemand te bellen onderweg. 

De Fietsersbond stelt dat het onderzoek niet representatief is voor de 

Nederlandse bevolking, onder meer omdat de gemiddelde leeftijd van de 

deelnemers op 60,4 jaar lag. 

Daarom is meer onderzoek nodig waarbij ook zaken als het tijdstip waarop 

mensen in het donker fietsen en hoe vaak men in het donker fietst en hoe druk 

het is worden meegenomen. 
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Ondertussen hoopt men wel dat aandacht voor sociale veiligheid expliciet 

opgenomen wordt in beleidstrajecten rondom mobiliteit én in aanbestedingen 

en uitvoering van fietsprojecten. 

Om meer aandacht te vragen voor het thema organiseert de Fietsersbond sinds 

2020 speciale Meefietslijnavonden in het land waarbij het voor fietsers 

mogelijk is om telefonisch te worden vergezeld.” 

Omdat we voorlopig nog in de donkere maanden fietsen zijn wij als 

afdelingsbestuur ook benieuwd of u zich in Capelle aan den IJssel herkent in de 

uitslagen van dit onderzoek. Graag zouden wij in kort bestek uw ervaringen 

over fietsen in het donker of uw overwegingen vernemen om dat juist niet te 

doen in onze gemeente met het Schollebos en de diverse tunneltjes. U kunt 

dat doen via een mailtje naar capelleadijssel@fietsersbond.nl . 

 
 

Fietsen in het donker: Foto Fietsersbond  
 
 
 
 

mailto:capelleadijssel@fietsersbond.nl


 23 

 
 

 
 
 
 
 
 



 24 

 


